
                           P R O T O K O Ł  nr  XVI/2011 
z posiedzenia sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 24.10.2011 
 
 
Miejsce obrad: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 
 
Godzina rozpoczęcia obrad :  12.00 
 
Na sesji obecni byli wszyscy radni (15)  - zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Do punktu 1. 
 
Obrady XVI/2011 sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Barczewie pan 
Zbigniew Chlubicki , który na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność 
obrad dzisiejszej sesji. 
 
Do punktu 2. 
 
Radny pan Jarosław Bonus zgłosił wniosek o ujecie w porządku obrad dzisiejszej 
sesji projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr XVIII(131)07 Rady Miejskiej 
 
Pan Zbigniew Chlubicki zaproponował aby tą uchwałę umieścić w punkcie 6 
porządku obrad zamiast  projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie osobom fizycznym bonifikaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania  
wieczystego w prawo własności …......, która przedstawiona zostanie na obradach 
następnej sesji Rady; 
 
Radni jednogłośnie  przyjęli propozycję pana Chlubickiego i porządek  obrad po 
zmianach. 
 
Porządek obrad po zmianach: 
3.Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji Rady Miejskiej; 
4.Sprawozdanie Burmistrza Burmistrza z działalności między sesjami; 
5.Sprawozdanie z pracy Miejskiej Biblioteki Publicznej w Barczewie; 
6.Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały nr XVIII(131)07 Rady Miejskiej w 
Barczewie z dnia 26 listopada 2007r; 
7.Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2011r; 
8.Analiza stanu poziomu nauczania w placówkach oświatowych gminy Barczewo 
na bazie raportu Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej; 
9.Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pod nazwą  
„Podnoszenie kompetencji nauczycieli w ZSP w Łęgajnach” w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki priorytet IX Rozwój wykształcenia i kompetencji w 
regionach, Działanie 9.4 Wysoko wykwalifikowane kadry oświaty; 
10.Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LIV(330)Rady Miejskiej w 
Barczewie z dnia 25 sierpnia 2006r w sprawie ustalenia wysokości środków na 
stypendia za wyniki w nauce lub za osiągnięcia sportowe udzielanych przez szkoły 
prowadzone przez Gminę Barczewo; 

 



11.Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011r; 
12.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Barczewo na lata 2011-2014. 
13.Interpelacje i zapytania radnych; 
14.Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 
15.Odpowiedzi na bieżące zapytania; 
16.Sprawy różne i wolne wnioski; 
17.Zamknięcie obrad XVI/2011 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
 
Do punktu 3. 
 
Protokół z obrad poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Barczewie przyjęty został przez 
radnych jednogłośnie. 
 
Do punktu 4. 
 
Sprawozdanie Burmistrza Barczewa. 
 
Pan Dariusz Jasiński  - Zastępca Burmistrza Barczewa: 
-dziś odbyło się posiedzenie rady budowy dla zadania rewitalizacji wschodniej 
części Starego Miasta. Ustaliliśmy, ze skrzyżowanie ul.Mickiewicza z Łąkową 
będzie zamknięte dla ruchu kołowego od dnia 2 listopada przez okres 4 – 5 dni. 
Związane to jest  z koniecznością podłączenia instalacji sanitarnej z ulicą Łąkową. 
Główny ruch będzie przebiegał ulicą Warmińską; 
-zakończono remont ulicy Orzeszkowej na nowym osiedlu domków 
jednorodzinnych; 
-trwa remont  chodników przy ulicy Wojska Polskiego. Zakończenie prac – 20.11.11 
-jesteśmy na etapie wyłaniania wykonawcy nakładki asfaltowej na drodze 
Lamkowo-Krokowo. Prace na tej drodze powinny być zakończone do 15.11.2011r; 
-odbył się I przetarg na wykonanie kaset (rewitalizacja); 
-w przyszłym tygodniu odbędzie się przetarg na odśnieżanie zimowe; 
-w związku ze skargami na nasz transport publiczny w ubiegłym tygodniu 
przeprowadzone zostały nasze kontrole na obsługiwanych liniach. Jutro  odbędzie 
się spotkanie  z dwoma przewoźnikami; 
-rozstrzygnięty został przetarg na  modernizację przedszkola w Łęgajnach; 
-uzyskano zgodę na wykonanie  chodnika do Gimnazjum przy ulicy Północnej w 
Barczewie; 
 
Do punktu 5. 
 
Sprawozdanie z pracy Miejskiej Biblioteki Publicznej w Barczewie przedstawiła pani 
Anna Rok – kierownik Miejskiej Biblioteki Publicznej w Barczewie. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie bez uwag. 
 
Do punktu 6. 
 

 



Wyjaśnienia do projektu tej uchwały przedstawił przewodniczący Komisji do Spraw 
Promocji pan Jarosław Bonus. 
Pan Bonus powiedział m.innymi – nasza Komisja chce aby te środki, które były 
przeznaczone na nagrody w tym konkursie przesunąć na potrzeby Centrum Kultury 
i Promocji Gminy w Barczewie. 
 
Pan Chlubicki odczytał projekt uchwały . 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
                                               U C H W A Ł Ę  nr  XVI(97)11 
w sprawie  uchylenia Uchwały nr XVIII(131)07 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 
                  24 października 2011r. 
 
 
Do punktu 7. 
 
Wyjaśnienia do zmian Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  
Problemów Alkoholowych na 2011r przedstawił przewodniczący Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych pan Tomasz Michałowski. 
 
Pan Tomasz Michałowski – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek pana Michałowskiego. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
                                                U C H W A Ł Ę  nr  XVI(98)11 
w sprawie  zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
                  Alkoholowych na 2011r. 
 
 
Do punktu 8. 
 
Analizę stanu poziomu nauczania przedstawiła pani Hanna Chyżyńska – dyrektor 
Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia w Barczewie. 
 
Pan Tomasz Michałowski – następnym razem poprosimy o przedstawienie takiej 
informacji w formie wizualizacji. 
 
Informacja stanowi załącznik do protokółu. 
 
Do punktu 9. 
 
Wyjaśnienia do projektu tej uchwały przedstawiła pani Hanna Chyżyńska – dyrektor 
Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia w Barczewie. 
 
Pan Andrzej Moszczyński zawnioskował o nie czytanie projektu uchwały. 

 



Radni jednogłośnie przyjęli wniosek pana Moszczyńskiego. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
                                                 U C H W A Ł Ę  nr  XVI(99)11 
w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pod nazwą „Podnoszenie 
kompetencji nauczycieli w ZSP w Łęgajnach” w ramach Programu Operacyjnego 
Kapitał Ludzki priorytet IX Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach, 
Działanie 9.4 Wysoko wykwalifikowane kadry oświaty. 
 
Do punktu 10. 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła pani Hanna Chyżyńska – dyrektor 
MZOIZ w Barczewie. 
 
Pan Jan Połowianiuk – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Wniosek pana Połowianiuka Rada Miejska przyjęła jednogłośnie. 
 
Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e   podjęła: 
 
                                            U C H W A Ł Ę  nr  XVI(100)11 
w sprawie zmiany Uchwały nr LIV(330)06 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 25 
sierpnia 2006r w sprawie ustalenia wysokości środków na stypendia za wyniki w 
nauce lub za osiągnięcia sportowe udzielanych przez szkoły prowadzone przez 
Gminę Barczewo. 
 
Do punktu 11. 
 
Wyjaśnienia dotyczące zmian budżetu na 2011r przedstawiła Skarbnik pani Dorota 
Kondratowicz. 
 
Pani Alina Jakończuk – mówiliśmy od dłuższego czasu o połączeniu drogi 
ul.Warmińskiej z Osiedlem Słonecznym. Dlaczego to nie będzie robione? 
 
Pan Dariusz Jasiński – zastępca burmistrza – bez wykonania projektu nie możemy 
zrealizować tego zadania a projektu wykonać nie możemy, ponieważ wciąż nie 
możemy uzyskać uzgodnień od GDDKIA. W przyszłym roku wrócimy do tego 
tematu. 
 
Pan Edward Maciejewski – te pieniądze przydały się bardzo dla Wójtowa. Ludzie 
tam nie stali biernie. Zainwestowali swoje 140 tysięcy zł. 
Po ostatniej (wrześniowej) sesji po wystąpieniu pani sołtys z Radost i sołtysa z 
Bogdan – razem z Komisją do Spraw Gospodarczych wybrałem się na te drogi. 
Nasz Komisja jednoznacznie stwierdziła, że sprawa Radost i Bogdan powinna być 
załatwiona jeszcze w tym roku. Radosty mają być robione w ramach funduszu 
sołeckiego natomiast na Bogdany należy znaleźć środki. Odstąpiłem od 
dokończenia drogi w Nikielkowie po to aby można było zrobić jeszcze w tym roku 

 



odcinki innych dróg. Podczas wspomnianego wyjazdu naszej Komisji pojechaliśmy 
jeszcze na skrzyżowanie w Kaplitynach. Tam jest fatalnie i należy to  zrobić. 
My radni ze wsi powinniśmy starać się pomagać  wszystkim sołtysom. Jeśli chodzi 
o miasto – to tu dbają burmistrz , zastępca, radni miejscy. Wieś jest zaniedbana i to 
my musimy dbać  o wieś. Chciałem jeszcze przypomnieć, że Wójtowo, duża wieś, 
nie ma gdzie się spotkać. 
 
Pan Ryszard Kulesza – w Jedzbarku czekamy 10 lat  na drogę, w Bartołtach 
Wielkich dzieci w kierunku Kierzbunia chodzą w błocie. Wszędzie na wsi potrzebne 
są naprawy dróg. 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Tomasz Michałowski – wnioskuję o nie czytanie  projektu uchwały. 
 
Radni 12 głosami „za” przyjęli wniosek pana Michałowskiego.  
 
Na sali obecnych jest 13 radnych. 
 
Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e(13)  podjęła: 
 
                                            U C H W A Ł Ę  nr XVI(101)11 
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011r. 
 
 
Do punktu 12. 
 
Wyjaśnienia  przedstawiła pani Dorota Kondratowicz. 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Tomasz Michałowski – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 13 radnych. 
 
Radni 12 głosami „za” przyjęli wniosek pana Michałowskiego. 
 
Rada Miejska  jednogłośnie  podjęła: 
 
                                             U C H W A Ł Ę  nr  XVI(102)11 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 
                 2011-2014. 
 
 
Do punktu 13. 
 
Pan Tomasz Michałowski – przekazał interpelację dla Przewodniczącego Rady. 
 

 



Pani Halina Bronka – prosiliśmy o powiadomienie jak będzie odbierana inwestycja 
Wrócikowo-Olsztyńska-Targowa. Niestety takich powiadomień nie otrzymaliśmy. 
Chcielibyśmy (mieszkańcy) przejść na tą inwestycję i sporządzić protokół. 
 
Pan Ryszard Kulesza – 27 czerwca  złożyłem pismo w sprawie wykazu dróg 
przeznaczonych do remontu na moim terenie. Na interwencję burmistrza miałem 
otrzymać odpowiedź na piśmie i do dnia dzisiejszego nie otrzymałem. 
 
Pan Jan Połowianiuk – złożyłem na piśmie prośbę aby w 2012 r do budżetu był 
załączony na piśmie plan remontów dróg  w formie załącznika. Druga sprawa to 
zmiana znaków pionowych na ul.Orzeszkowej. 
 
Pan Andrzej Moszczyński – co ze sprawą zbiornika wodnego w Łęgajnach. Czy jest 
już projekt? 
 
Pani Alina Jakończuk – co ze sprawą sygnalizacji świetlnej na ul.Wojska Polskiego 
pod mostem. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki proszę o poczynienie starań w kierunku wprowadzenia w 
przewozach osób uprawnień do korzystania z biletów ulgowych. 
Kiedy w Wójtowie (ul.Kwiatowa ) odbędą się naprawy gwarancyjne? 
 
Pan Jarosław Bonus – przy szkole podstawowej w Barczewie budowana będzie 
zatoka dla autobusów. Czy odbędzie się to kosztem chodnika? 
 
Do punktu 14. 
 
Pani Hanna Chyżyńska – sołtys Jedzbarka: 
-uczestniczyliśmy jako sołtysi w szkoleniu na temat funduszy sołeckich. Do 
Regionalnej Izby Obrachunkowej wpłynęło pismo podpisane moim nazwiskiem i 
imieniem. Ja takiego pisma nie podpisywałam i nie wysyłałam. Chciałam państwa 
poinformować, że z tą sprawą noszę się z zamiarem pójścia na policję. 
 
Pan Morawski – sołtys Niedźwiedzia: 
-w harmonogramie napraw była ujęta droga w Niedźwiedziu. Czy ona będzie 
zrobiona? 
 
Pan Waldemar Chodubski – w Łęgajnach skrzyżowanie  prowadzące w kierunku 
sklepu państwa Kaczmarczyków jest nie oznakowane. Prośba aby to zrobić. 
 
Pan Adam Perczyński – sołtys Wójtowa – droga powiatowa między Lesznem a 
Bartołtami jest w opłakanym stanie. 
 
Pan Tymiński – sołtys Bogdan – kiedy wreszcie będzie zrobiona droga do Bogdan 
 
Do punktu 15. 
 
Odpowiedzi – burmistrz Nitkowski: 

 



 
-dla pani Bronka: o odbiorze powiadomiony został przewodniczący Osiedla Stare 
Miasto. My nie jesteśmy stroną i nie będziemy tego odbierali. Wyznaczymy jednak 
taki dzień i godzinę i poprosimy gospodarza inwestycji oraz państwa; 
 
-dla pana Kuleszy: pracujemy publicznie i nic nie ukrywamy. Gdybyśmy państwu  
każdemu z osobna dali taki wykaz, który by nie współgrał to bylibyśmy nie w 
porządku. Nie możemy wypracować tylu pieniędzy aby naprawy  były wykonywane   
perfekcyjnie. Niestety bardzo podrożał asfalt. Z wydatków  bieżących nie mogę  
przenieść pieniędzy na inwestycje bez państwa zgody; 
 
-dla pana Moszczyńskiego – staw – tu trwa normalna procedura. Kończymy projekt 
Składamy to do wniosku do LGD lub PO Ryby. Będziemy próbowali złożyć to 
jeszcze w tym roku; 
 
Pan Andrzej Moszczyński – proszę o informację dla mnie na ten temat na piśmie. 
 
-dla pana Połowianiuka -załącznik będzie szczegółowy i dla wszystkich a znakami 
się zajmiemy; 
 
-dla pana Bonusa – zatoka będzie budowana kosztem chodnika; 
 
-dla pani Jakończuk – oświetlenie – wystąpimy z tym do GDDKIA. Odpowiedź dam 
na piśmie; 
 
-dla pana Tymińskiego – dziś jest sesja i to będziemy robili; 
 
Pan Dariusz Jasiński – dla pana Połowianiuk –  znaki możemy ustawić po odbiorze 
drogi; 
 
-dla pana Morawskiego – drogę do Niedźwiedzia zrobimy z płyt odzyskanych z ulicy 
Granicznej i ulicy Orzeszkowej; 
 
-dla pana Chlubickiego – bilety ulgowe w komunikacji publicznej refinansuje  
marszałkostwo . Jutro to będziemy wyjaśniać i przekażemy te wiadomości radnym. 
 
Do punktu 16. 
 
Pan Tomasz Michałowski – wykonano I etap cząstkowej naprawy ulicy Traugutta. 
Od 2 listopada 2011r ruch kołowy będzie się odbywał  właśnie tą ulicą w związku z 
czym proszę o wykonanie do tego czasu II etapu naprawy tej ulicy. 
 
Pan Chlubicki – informuję państwa, że następna sesja odbędzie się 21 listopada 
2011r a posiedzenie wspólne stałych Komisji Rady w środę poprzedzającą sesję. 
Informuję również wszystkich radnych oraz mieszkańców Barczewa, że 26 
października 2011r o godzinie 17.00 w sali w Gimnazjum w Barczewie odbędzie się 
debata społeczna  w związku z wejściem od 1 stycznia 2012 r ustawy o ochronie 
zwierząt. Proszę o liczny udział. 

 



Pan Lech  Nitkowski – jest to bardzo ważna sprawa. Należy wypracować wspólne 
stanowisko. Niestety nie ma terenu na schronisko. Może będzie można wybudować 
wspólne, powiatowe schronisko. Należy to więc poddać pod konsultacje. 
 
Pan Edward Maciejewski – jeżeli coś jest robione na terenie sołectwa z funduszu 
sołeckiego to w odbiorze powinien uczestniczyć sołtys i należy to rozszerzyć  na 
inne prace wykonywane w sołectwie. 
 
Do punktu 17. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad dzisiejszej sesji zamykam obrady 
XVI/2011 posiedzenie Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Protokółowała: 
B.Kwapis                                                                 Przewodniczący  
                                                                                Rady Miejskiej w Barczewie 
                                                                                Zbigniew Chlubicki 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


